



Tank™

حقيبة تانك الحرارية الجديدة صممت لحفظ الطعام والمشروبات بارده وطازجه لفترات طويلة، حيث تم تصنيع الحقائب الحرارية من مواد عالية الجودة وقوية. وأيضاً لتكون خفيفة الوزن وسهلة الحمل خلال التنقل، لتناسب جميع النشاطات الخارجية، فتعد الحقائب مناسبة جداً للوجبات اليومية، النزاهات، الرحلات، الشواطئ، المكتب، المدرسة، النادي إلخ...



عزل حراري ممتاز:

حقيبة تانك الحرارية الجديدة تم تصميمها لتتكون من ثلاثة طبقات من العزل الحراري، بالإضافة الى طبقة خارجية قوية من قماش 300D أكسفورد وألياف البوليستر، وطبقة داخلية من مادة إيفا الصديقة للبيئة وطبقة وسطى من رغوة اللؤلؤ العازلة بسماكة 6 مم التي بتحفظ طعامك بارد/سخن و طازج أيضاً لساعات طويلة.

مانعة للتسريب وسهلة التنظيف:



الحقيبة مانعة للتسريب وسهلة التنظيف، حيث أنها مصنوعة من بطانة إيفا السميكة جداً لتفادي أي تسريب. أيضاً قماش الأكسفورد القوي يساعد الحقائب على مقاومة الغبار والماء لتستمتع بطعم ومشروبات طازجه ونظيفه لأطول وقت ممكن.

سعة كبيرة وعدة أقسام:

التصميم الخارجي لحقيبة تانك الحرارية الجديدة به سعة كبيرة وأقسام متعددة، حتي تستطيع حمل طعامك ووجباتك لليوم بأكمله. ومع إضافة مميزه للجيب الأمامي حتي تستطيع تخزين المفاتيح، الكروت، المناديل، وشواحن الهاتف.



مريحة ومحمولة:

تصميم الحقيبة مريح للغاية، تتميز الحقائب بمقبض قوي وحزام قابل للإزالة والتعديل، سهله في حملها بيد واحدة أو حملها بالظهر. الحقائب متعددة الاستخدامات، تستطيع إستخدامها كحقيبة غداء، حقيبة عزل حراري، حقيبة نزهة، حاوية للطعام، حقيبة للأغراض الصغيرة، أو حقيبة تسوق، مناسبة للنساء والرجال والأطفال والكبار.

٢. التنظيف والصيانة

لضمان الحافظ على نظافة حقيبتك الحرارية باستمرار، ننصحك بالتنظيف بإستخدام صابون خفيفوماء بعد كل استخدام. وننصح بترك الحقيبة في مكان مفتوح لضمان التجفيف.

٤. أداء أفضل لحقيبة تانك الحرارية الجديدة
إستخدم أكياس الثلج أو مواد التبريد الأخرى المصممة خصيصاً للاستخدام مع الحقائب الحرارية.

١. توجيهات و شروط السلامة

برجاء عدم تحميل أوزان زائده داخل أو حملها بطريقة تسبب لإصابة تأكد دائماً من إغلاق الحقائب الحقيبة بإحكام تفاديا لأي التسريب.

٣. التخزين

في حاله عدم إستخدام الحقيبة ، احفظها في مكان بارد وجاف للحفاظ على أداء الحقيبة.

نتمنى لكم الاستمتاع مع حقائب تانك الحرارية الجديدة. شكر لاختيار منتجنا.

Tank™



Tank Thermal Bag is designed to keep your food and drinks cool and fresh for extended periods of time. It is made of high-quality materials that are durable and long-lasting. The thermal bag is lightweight and easy to carry, making it perfect for outdoor activities.

EXCELLENT THERMAL INSULATION:

Tank Thermal Bag is an excellent thermal insulated lunch bag that is perfect for on-the-go meals, picnics, road trips, beaches, and lunch breaks in the office, school, and outdoors. The bag adopts a three-layer heat insulation design, including a durable 300D Oxford cloth and polyester fiber outer layer, eco-friendly EVA material inner layer, and 6mm thick insulating pearl foam middle layer that keeps your food cold/hot/fresh for hours.



LEAKPROOF & EASY TO CLEAN:

The lunch bag is leakproof, easy to clean, and made of ultra-thick EVA soft lining with hot-welded seams without any needle holes to prevent leakage. The heavy-duty Oxford cloth and superb tailoring technology make the bag dustproof, waterproof, and durable, ensuring that your food stays clean and fresh.



LARGE CAPACITY & MULTI COMPARTMENTS:

The Tank Thermal Bag has a large capacity and multi compartments, allowing you to pack all your food and snacks for the day. The front zipper pocket is also a great addition for storing keys, cards, napkins, and phone chargers.

CONVENIENT & PORTABLE:

The bag's convenient and portable design features a firm handle and removable and adjustable shoulder strap, making it easy to carry with one hand or tie to a backpack or briefcase. It's a versatile bag that can be used as a lunch bag, insulation bag, picnic bag, food container, sundries bag, or shopping bag, suitable for women, men, children, and adults.

We hope you enjoy using the Tank Thermal Bag for all your on-the-go needs.



1.Safety considerations:

Please do not overload the cooler or carry it in a way that could cause injury. Always make sure the cooler is closed securely to prevent spills or leaks.

3.Storage:

When not in use, store the cooler in a cool, dry place. This will help maintain the cooler's performance and prolong its lifespan.

2.Cleaning and maintenance:

To keep your thermal bag clean and well-maintained, we recommend washing it with mild soap and water after each use. Allow the cooler to air dry before storing it.

4.You can enhance the performance of your thermal bag by using ice packs :

or other cooling materials. We recommend using reusable ice packs that are specifically designed for use with coolers.

We hope you enjoy using Tank thermal bag. Thank you for choosing our product.